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Protokół nr 2312020
z posiedzenia członków Krośnieńskiej Rady Seniorów w dniu 2 lipca 2020 r.

(w godz. 1200 do 1400;

W dniu 2 lipca 2020 r. w siedzibie Centrum Wspierania Organizacji

Pozarządowych w Krośnie przy ul. Grodzkiej 10 odbyło się spotkanie Krośnieńskiej

Rady Seniorów wg listy obecności,która stanowi zńącznik do niniejszego protokołu.

Było to robocze zebranie bęz gości zaproszonych po dŁuższej przerwie

spowodowanej pandemią koronawirusa.

Przewodnicząca Rady, Pani Anna Bazan przedstawiła na wstępie porządek

p o s i e dzen ia or az pr zyw itała zebr any ch.

Porządek obrad:

Powitanie zebranych.

Informacja na temat zmian w statucie Krośnieńskiej Rady Seniorów oraz

kadencii Rady.

PIan działania na najbliższy czas.

Informacja o sprawach, które wymagaĘ opinii Rady.

Sprawy rożne.

Realizując punkt 2 porządku obrad, Przewodnicząca Rady zapoznała członków

Z propozycjami zmian w Statucie przygotowanym przęz Prezydium. Propozycje

dotyczyĘ zmian w składzie Rady, zaproponowano wybór 9 członków spośród

zgłoszonych kandydatów, bez przedstawiciela Rady Miasta oraz Prezydenta. Wyboru

będzie dokonywać Komisja powołana przez Prezydenta. IJszczegółowiono również

sPosób wyboru, zniesiono dotychczasową formę przęz losowanie.IJtrzymano 3 letnia

kadencje Rady, wpisano również dodńowy punkt mówiący o przyczynie

wYdłuzenia kadencji jaką jest stan wyższej konieczności czyli pandemia.

Przyjęty projekt Statutu Rada Miasta Krosna przyjęłaUchwałą do realizacji.
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W Punkcie 3 porządku obrad omówiono sprawy dotyczące planu działania na

dalszą częśó kadencji. Pisemny dokument tego planu zostanie przedstawiony na

posiedzeniu w miesiącu wrześniu oraz członkowie Rady otrzymają sprawdzanie

z doty chczasowej działalności.

Pani Przewodnicząca zapoznała zebranych ze spawami zktorym zwrócono się

do Rady o opinie i wsparcie.

O pisemne poparcie działań z zal<resu gimnastyki prowadzonej dla seniorów

w RCKP zwrociła się Pani Filipczak. Przychylając się do prośby skierowano do Pana

Prezydenta pisemną prośbę o przekazanie środków finansowych w miesiącu wrześniu

na prowadzenie w/w gimnastyki.

Krośnieńska Rada Seniorów nie spręcyzowała opinii w sprawie pomnika

szklanego na skwerkl z zbiegu ul. Lwowskiej i Wojska Polskiego, mimo zaproszenia

Pani, która skierowała pismo do Rady o poparcie, nie zgłosiła się na rozmowę.

Na zakończęnie Pani Przewodnicząca poinformowała członków Rady,

że w okresie wakacyjnym nie będą się odbywa§ spotkania.

Kolejne zebranię odbędzie w miesiącu wrześniu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Załączniki
- lista obecności

Przewodniczący
Krośnieńsk ici Rady Scn it_l1,orv

(l,{hovrxv
" Anna Bazan


